
      

                                       

Z Á P I S 

z veřejného zasedání zastupitelstva městyse Bohdalov konaného dne 27.12.2010 v 18.00 hod. 

 Domě kultury v Bohdalově 

 

 

Účast členů ZO: p. Dvořák J.,  p. Bc. Juda A., p. Ing. Kuba L.,  p. Ing. Lisnerová I.,  p. 

Ing. Mužátko K., p. Ing. Prokeš S., p. Rosecký J., p. Ing. Šípek M. 

 

Účast občanů:     27 

 

Program: 

                                                                                                         

  1. Zahájení 

  2. Určení zapisovatele – p. Holoubková, ověřovatelů zápisu – p. Ing. Mužátko, p. Ing. Šípek 

  3. Volba návrhové komise –  p. Dvořák, p. Ing. Kuba 

  4. Schválení programu zasedání 

  5. Kontrola usnesení ze zasedání ZO konaného dne 25.11.2010  

  6. Zpráva o činnosti ZO za uplynulé období 

  7. Projednání a schválení rozpočtu na rok 2011 

  8. Žádost ZŠ a MŠ Bohdalov 

  9. Dodatek ke smlouvě o nakládání s odpadem s firmou ODAS 

10. Dodatek č. 10 ke smlouvě o nájmu a provozu kanalizace a ČOV 

11. Dodatek č. 1 nájemní smlouvy s LDO Měřín 

12. Rozpočtové změny č. 5/2010 

13. Diskuse 

14. Usnesení 

15. Závěr 

  

Ad 1) Zasedání ZO zahájil a řídil starosta městyse  p. Bc. Juda, který také přivítal přítomné. 

 

Ad 2) Zapisovatelkou byla určena p. Holoubková. Na ověřovatele zápisu byli navrženi p. Ing. 

Mužátko a p. Ing. Šípek, kteří byli jednohlasně schváleni. 

 

Ad 3) Do návrhové komise byli jednohlasně zvoleni p. Dvořák a p. Ing. Kuba. 

 

Ad 4) S jednotlivými body programu seznámil přítomné starosta městyse p. Bc. Juda. 

 

Ad5) Kontrolou usnesení z  veřejného zasedání konaného 25.11.2010 bylo konstatováno, že 

nebyl uložen žádný úkol. 

 

Ad 6) Starosta podrobně seznámil přítomné s činností ZO za období od poslední veřejné 

schůze. Bylo jednáno o rozpočtu na r. 2011 včetně žádostí o poskytnutí příspěvků zájmovým 

organizacím, ZŠ a MŠ Bohdalov i fyzickým osobám, kteří reprezentují městys ve sportu. Na 

jednání zastupitelstva konané 13.12.2010 byla přizvána ředitelka ZŠ a MŠ Bohdalov. Nabídka 

Jakuba Pustiny na uskutečnění koncertu. Dále byly projednávány dodatky ke smlouvám 

s firmou ODAS, VaS Žďár n.S. a LDO Měřín. 

  

 



Ad 7) S návrhem rozpočtu na rok 2011 seznámila přítomné p. Ing. Lisnerová:  

příjmy ve výši 13 684 600,- Kč 

výdaje ve výši 13 684 600,- Kč.      všichni pro 

 

Starosta městyse následně rozebral plánované významné investiční položky, např. opravy 

komunikací, na opravu domu č.p. 48 v Chroustově na kulturní dům bude vynaloženo 800 tis. 

Kč (nejdůležitější položky jsou: okna a dveře 200 tis. Kč, topení včetně rozvodu plynu 200 

tis. Kč, podlahy 100 tis. Kč, střešní okna 100 tis. Kč, zařizovací předměty 50 tis. Kč, dlažby 

50 tis. Kč.).  

K rozpočtu do diskuse přihlásil p. Šafránek s dotazem, jakým způsobem se bude řešit provoz 

KD a pohostinství. Odpověděl p. Dvořák, že budou pro každý provoz osazena zvlášť měřidla, 

topení bude řešeno dvěma okruhy. P. Dvořák zdůraznil, že se pokračuje v již zadaných 

záměrech. 

 

Ad 8) P. starosta seznámil přítomné se zněním dopisu zaslaném ředitelstvím ZŠ a MŠ 

Bohdalov ve věci rozhodnutí o uspořeném neinvestičním příspěvku ve výši 150 tis. Kč. Byl 

podán návrh na převod do rozpočtu městyse.        

všichni pro 

 

Ad 9)  Starosta seznámil přítomné se zněním smlouvy na likvidaci odpadu s firmou ODAS. 

Pro rok 2011 budou výdaje navýšeny o 3%. 

všichni pro  

 

Ad10) P. starosta informoval o tom, že Naturamyl už nevypouští odpadní vody z toho 

důvodu, že ukončil provoz. Proto také bylo už  od 1.5.2010 navýšeno stočné na 30,- Kč/1 m3. 

Byl předložen návrh, aby stočné v r. 2011 činilo 35,- Kč/1 m3. 

    všichni pro 

 

Ad 11) V současné době se cena dřeva ustálila a její výše stoupla, proto představenstvo LDO 

Měřín navrhlo, aby nájemné byla stanoveno na původní výši. (V době, kdy se cena dřeva 

snížila, bylo sníženo i nájemné).        

všichni pro 

 

Ad 12) S rozpočtovými změnami seznámila přítomné účetní p. Flesarová, jednotlivé položky 

jsou uvedeny v příloze.       

           všichni pro 

 

Ad 13) Diskuse: 

 

- P. Šafránek informoval za Svaz vodovodů Bohdalov, že cena vodného pro rok 2011 se 

nezvyšuje a zůstává 22,50 Kč. Dále p. Šafránek uvedl, že nový přivaděč vody do 

Pokojova je zkolaudovaný a rovněž nový vodovod  v bytové zástavbě Žlibky II, trasa 

B je zkolaudovaný. Na to navázal starosta p. Bc. Juda, který uvedl další informace 

ohledně inženýrských sítí v uvedené lokalitě. 

- P. Vondrák P. se dotázal, jakou vizi má toto zastupitelstvo a co se bude řešit. K tomu 

odpověděl p. starosta, že první prioritou by měla být bytová výstavba, zdravotnictví, 

školství a rozpracované akce. K výstavbě nové ČOV starosta uvedl, že zastupitelstvo 

kraje Vysočina odsouhlasilo na posledním zasedání změnu PRVKUKu. Dále k tomuto 

tématu hovořil p. Šafránek, který osvětlil, jak to s přípravou výstavby nové ČOV od 

začátku jednání pokračovalo. 



 

Ad 19) Návrh na usnesení přednesl p. Ing. Kuba – viz příloha. 

 Zastupitelstvo schvaluje usnesení č. 6/2010 z veřejného zasedání zastupitelstva 

městyse konaného dne 27.12.2010 v Bohdalově. 

           všichni pro 

 

Ad 20) Schůzi ukončil v 19.15 hod. starosta městyse  p. Bc.Juda, který popřál všem 

přítomným do nového roku vše nejlepší, hlavně pevné zdraví. 

 

 

Zapsala: Holoubková M.        

 

    

 

 

U S N E S E N Í  č. 6/ 2010 
 

z veřejného zasedání zastupitelstva městyse konaného dne 27.12.2010 v 18.00 hod. Domě 

kultury v Bohdalově 

 

 

Zastupitelstvo městyse 

 

I. v o l í 

 

1.Návrhovou komisi ve složení p. Dvořák, p. Ing. Kuba 

všichni pro 

2. Ověřovatele zápisu:  p. Ing. Mužátko, p. Ing. Šípek 

    

všichni pro 

 

II. b e r e    n a    v ě d o m í 

 

1.   Zprávu o činnosti zastupitelstva městyse od  posledního zasedání 

          všichni pro 

      

                                                                           

III. s c h v a l u j e 

                                                                                                         

1.  Rozpočet na rok 2011            všichni pro 

 

2. Převod uspořeného neinvestičního příspěvku poskytnutý ZŠ  a MŠ Bohdalov ve 

výši 150 tis. Kč na účet městyse. 

všichni pro 

 

3. Dodatek ke smlouvě o nakládaní s odpadem na rok 2011 s firmou Miloslav 

Odvárka, ODAS Žďár nad Sázavou. 

všichni pro 

 



4. Dodatek č. 10 ke smlouvě o nájmu a provozu kanalizace a ČOV s Vodárenskou 

akciovou společností, a.s. Žďár nad Sázavou. 

všichni pro 

 

5.  Dodatek č. 1 nájemní smlouvy s LDO Měřín. 

          všichni pro 

 

6 . Rozpočtové změny č. 5/2010. 

 

                                                                                                           všichni pro 

 

 

 

 

       


